
Jegyzőkönyv
(hangrögzítéssel)

Készült: a Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2019. november
25i üléséről.

Jelen vannak: Majláth Antal SRNÖ elnök
Majláth Ferenc SRNÖ tag
Majláth László SRNŐ tag
Zentai Béla SRNŐ tag

Állandó meghívottak: Dr. Venicz Anita jegyző, Varga Katalin gazdasági osztály
ügyintézője, Tóth Teréz Márta igazgatási ügyintéző, Bátai
Brigitta jegyzőkönyvvezető.

Majláth Antal SRNÖ elnök köszönti az ülésen megjelenteket az ülést 99? órakor megnyitja.
Megállapítja, hogy a képviselőtestület határozatképes, mivel 4 SRNÖ tag jelen van.
Jegyzőkönyv hitelesítőnek javasolja Majláth Lászlót, aki jelezte, hogy vállalja a feladatot.
Szavazásra teszi fel a jegyzőkönyv hitelesítőre tett javaslat elfogadását. A testület 4 igen
(egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat
Képviselőtestületének

61/2019.(XI1I.25.) határozata
a jegyzőkönyvhitelesítő személyének megválasztásáról"

Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselőtestülete a
2019. november 25i ülés jegyzőkönyv hitelesítőjének Majláth Lászlót
megválasztotta.

Szavazásra teszi fel a meghívóban szereplő napirend elfogadását.
Az SRNŐ 4 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat
Képviselőtestületének

62/2019.(X1.25.) határozata
a napirend elfogadásáról"

Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselőtestülete az
ülés napirendjét az alábbiak szerint fogadta el:

1.) — Mikulás napra csomagok összeállításához összeg meghatározása
Előadó: SRNŐ elnök

2.) —Bejelentések

A képviselőtestület rátér a napirendi pontok tárgyalására.

1) — Mikulás napra csomagok összeállításához összeg meghatározása
Előadó: SRNŐ elnök



Majláth László: 110 db csomagot szeretnénk összeállítani 1.000 Ft/db összegben.

Majláth Antal: nem szeretnénk felhasználni a teljes keretet. A helyi LIDL vezetőjével
megbeszéltük, hogy mit szeretnénk.

Varga Katalin: a banki bejegyzés még nem történt meg, ezért amíg a bankban nem rögzítették
a két aláíró nevét, nem lehet készpénzt felvenni. Olyan helyen lehet megvenni a mikulás
csomagokhoz az alapanyagokat, ahol tudnak kiállítani átutalásos számlát. Krencz Szabolcsék,
Krencz Kít. tud kiállítani átutalásos számlát, beszéltem velük, ott kellene megvenni a
csomaghoz az alapanyagokat. Az volt a kérése, hogy mielőbb menjetek be, mert a készlet
fogy.

Majláth Antal: a mai nap folyamán bemegyünk.

Dr. Venicz Anita: miután a bankban rögzítették az aláírásokat, azt követően már lehet
felvenni készpénzt is. Hogyan történik a csomagok kiosztása?

Majláth László: személyesen keressük a fel a rászoruló családokat.

Dr. Venicz Anita: ezt dokumentálni kell,

Tóth Teréz Márta: készítünk egy táblázatot, amibe csomagosztáskor beírják a nevet, és aki
átvette a csomagot aláírja.

Majláth Antal: szavazásra teszi fel a javaslatot, hogy Mikulásnapi csomagosztásra 110.000 Ft
(1.000 Ft/csomag) összeget állapítson meg a képviselőtestület.

A képviselőtestület 4 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat
Képviselőtestületének

63/2019.(XI.25.) határozata
Mikulás napra csomagok összeállításához összeg meghatározása"

A Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat a Mikulásnapi
csomagosztást határoz el 2019. december 5én és 6án.
Mikulás csomagok készítésére meghatározott összeg 110.000 Ft,
(1.000 Ft/csomag), amely rászoruló gyerekek részére kerül kiosztásra.
Utasítja az SRNŐ elnökét, hogy ezen kiadások összegéről számlával és
a csomagok átvételről névsorral számoljon el.

Határidő: pénzügyi elszámolásra: 2019. december 14.
Felelős: SRNŐ elnök

2.) Bejelentések

Majláth László: a 150.000 Ftból mikulás csomagokra felhasználunk 110.000 Ftot.
Lehetséges az, hogy 20.000 Fttal támogassuk a sárszentmiklósi óvodát?



Majláth Antal: a Zengő Óvodát, mert egy intézmény.

Tóth Teréz Márta: csak az alapítványt lehet.

Majláth Antal: történt egy megkeresés a Zengő Óvodától.
Ugy van felsorolva, hogy a négy óvoda: Pusztaegres, Töbörzsök, Sárszentmiklós, Sárbogárd

Majláth László: a sárszentmiklósit szeretnénk támogatni.

Tóth Teréz Márta: a központi óvodához a sárszentmiklósi hozzá tartozik. A Központi Óvodát
Segítő Alapítványt kell támogatni és akkor ők azon belül odaadják, ahova akarják.

Majláth Antal: szavazásra teszi fel a javaslatot, hogy a Központi Óvodát Segítő Alapítvány
részére 20.000 Ftot biztosít a Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat. Aki a javaslattal
egyetért kézfelemeléssel jelezze.

Az SRNŐ 4 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

, Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat
Képviselőtestületének

64/2019.(XI.25.) határozata
támogatás a Központi Ovodát Segítő Alapítvány részére"

A Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 20.000 Ft támogatást
nyújt a Központi Óvodát Segítő Alapítvány részére.

Határidő: azonnal
Felelős: SRNÖ elnök

Majláth Antal: beszéltünk előző ülésen az irodai eszközökről és az erre fordítható fennmaradt
összegről. Majláth László képviselőtársunknak szeretnénk egy telefont vásárolni.

Dr. Venicz Anita: 2 db üzemképes telefonja van SRNÖŐnek, amely előző képviselőtestület
tagjaié volt.

Majláth László: a működéshez meg kellene beszélnünk, hogy kinek mire van igénye pld.
laptopra stb.

Dr. Venicz Anita: laptop is van, leadták a képviselők. Az informatikus megnézte, és azt
mondta üzemképes.

Majláth László: a magam részére egy telefont szeretnék, amit majd használok.

Majláth Antal: milyenek ezek a telefonok?

Majláth László: meg lehet nézni?

Dr. Venicz Anita: okos telefonok, meg lehet nézni.

Majláth László: ha megfelel, akkor felhasználjuk másra a fennmaradó pénzt.



Dr. Venicz Anita: úgy lenne célszerű, hogy az irodában kellene elhelyezni a laptopot, mert
ott kellene vele dolgozni, ügyfélfogadást tartani. Fénymásolást, nyomtatást megállapodás
alapján a Polgármesteri Hivatal biztosítja. Az iroda melletti fénymásolóval, nyomtatóval az
informatikus össze tudja kapcsolni a laptopot. Papírt is biztosítunk. Eddig nem nagyon volt rá
igény. Az ügyfélfogadás mikor legyen?

Majláth Antal: szerdai napokon.

Dr. Venicz Anita: hány órától tartana és meddig?

Majláth Antal: 10 órától 12 óráig.

Tóth Teréz Márta: ezt meg kell jelentetni a helyi újságokban.

Dr. Venicz Anita: ki fogja tartani az ügyfélfogadást?

Majláth Antal: szeretném én tartani, ha más elfoglaltságom lesz, akkor az elnökhelyettes
végezné ezt a feladatot.

Tóth Teréz Márta: a telefonszámuk megjelenhet az iroda ablakán kifüggesztve?

Majláth Antal: mindkettőnk száma megjelenhet.

Tóth Teréz Márta: decemberben szükséges lesz ülést tartani. Munkatervet kell majd
elfogadni. Illetve a belső ellenőrzési tervről is dönteni kell. A testületi ülés anyagáért
bejönnek, vagy kiküldjük?

Majláth Antal: bejövünk. Szerdán pedig úgy is itt leszek, el tudom vinni. Ha nem ér el
bennünket, nyugodtan betehetik az anyagot az irodába, és majd elvisszük.

Majláth Antal: szavazásra teszi fel a javaslatot, hogy a Sárbogárdi Roma Nemzetiségi
Önkormányzat ügyfélfogadási ideje 2017. november 25től minden héten szerdán 1012
óráig tartson.
Kéri, hogy aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze.
A képviselőtestület 4 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

, Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat
Képviselőtestületének

65/2019.(XI1.25.) határozata
ügyfélfogadás idejének meghatározása"

A Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat úgy dönt, hogy az
ügyfélfogadást tart 2019. november 25től minden héten szerdán 10
12 óra közötti időtartamban.

Az SRNÖ felkéri a szervezési csoportvezetőt, hogy az ügyfélfogadás
meghirdetéséről a két helyi újságban és a Polgármesteri Hivatal
honlapján gondoskodjon.

Határidő: azonnal
Felelős: SRNŐ elnök



Dr. Venicz Anita: két kerékpár és a sörpadok el vannak zárva a raktárba.

Zentai Béla: nyáron szeretnénk rendezvényt tartani, a gyerekeknek kirándulást szervezni.

Majláth László: iroda eszközök vásárlása hogyan legyen?

Dr. Venicz Anita: ajánlatot kell kérni az eszközökre, Az informatikus szokott ajánlatot kérni
három helyről. Meg kell határozni, hogy milyen legyen a telefon. Arról is döntést kell hozni.
Ki válassza ki a készüléket?

Majláth László: mi választunk, ha nem megfelelőek azok, amelyek jelenleg vannak.

Varga Katalin: 463.000 Ft a fel nem használt összeg. Viszont a teljes összeget nem lehet
felhasználni, mert a banki költség miatt csökken, illetve csökken még a közjegyzői költség és
a hirdetés költsége miatt.

Dr. Venicz Anita: ha a telefon típusát meghatározzák, az informatikus kér három helyről
árajánlatot, és utána lehet dönteni.

Majláth Antal: a tiszteletdíjról is beszéljünk.

Zentai Béla: én nem kérek tiszteletdíjat.

Majláth Antal: ha nincs felhasználva ez a pénz, a tiszteletdíj, akkor vissza kell utalni.

Tóth Teréz Márta: nem, azt fel lehet használni másra. Nem kötelező a tiszteletdíj.

Zentai Béla: ha a tiszteletdíjunk bent marad, szeretném a gyerekeket elvinni valahova a
nyáron, kirándulásra.

Majláth Antal: erre a célra fel lehet használni?

Tóth Teréz Márta: rendezvényre, működésre nem. Másra fel lehet.

Varga Katalin: ha pld. működne egy néptánccsoport, a gyerekek fellépő ruháját meg lehetne
vásárolni működési költségből.

Majláth László: rendezünk egy néptánccsoportot, vagy egy fellépést és saját célunkra is, mi
is vehetünk magunknak ruhát az alkalomra, vagy csak oda?

Varga Katalin: a csoport működéséhez lehet. Pld. a gyerekek el tudjanak menni különböző
helyekre fellépni.

Zentai Béla: nincs oktató, aki a gyerekeket tanítaná.

Majláth László: lesz oktató, az tervbe van.

Dr. Venicz Anita: tulajdonképpen ennek az egész önkormányzatnak ez lenne a célja. A
kultúra, hagyományok őrzése. Erre lehetne legjobban kihasználni ezeket a pénzeszközöket.



Majláth László: lesz tánccsoport, én ezt intézem. Foci csapatot is szeretnénk.

Varga Katalin: ennek utána kell nézni, ilyen még nem volt.

Majláth Antal: pályázunk rá. Nagyon sok hátrányos helyzetű roma ember él Sárbogárdon. Ez
a pénzt ahhoz kevés, hogy valamit csináljunk. Ha Sárbogárdon lenne egy tánccsoport, akkor
mi van még a pusztaegresiekkel, a töbörzsökiekkel. Őket, hogyan hozzák be? Ők így megint
hátrányos helyzetbe kerülnek.

Dr. Venicz Anita: Sárbogárd Város Önkormányzata is támogatni szokta a roma
önkormányzatot, Ennek az összegnek felhasználása nem annyira kötött, fel lehetne használni
akár rendezvény tartására is.

Varga Katalin: az utóbbi években már nem kaptak támogatást. Régen 100.000 Ftot szoktak
kapni.

Dr. Venicz Anita: be kellene jönni a polgármester úrhoz, el kellene mondani, hogy milyen
jellegű elképzelések vannak. A költségvetés elkészítése előtt jelezni kellene ezt az igényt a
támogatásra. A roma önkormányzat elnöke minden képviselőtestületi ülésre kap meghívót,
be lehet jönni oda is, ha van valamilyen probléma, ott el lehet mondani.

Majláth Antal: az, hogy most kapunk egy egyszeri támogatást az nem segíti az embereket,
hogy egyszer egy évben eljönnek táncolgatnak, mulatoznak. Abból senki sem jön ki, meg a
gyerekek sincsenek előrébb. Tehát mi azt szeretnénk, hogy folyamatos segítség legyen, vagy
egy olyan közös megoldás, amivel a gyerekeinket előrébb tudjuk segíteni és a kultúránkat
továbbvinni.

Az ülésen egyéb bejelentés nem volt,
Majláth Antal elnök a képviselőtestület ülését 9.32 órakor bezárta.

! K.m.f.

ajláth Antal Majláth László
SRNÖ elnök képviselő, jkv. hitelesítő
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Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat
Elnökétől

7000 Sárbogárd, Hősök tere 2.

Meghívó

Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselőtestülete
2019. november 25én (hétfő) 99" órakor

ülést tart, melyre meghívom

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal Díszterem
7000 Sárbogárd, Hősök tere 2.

Napirend:

1.) — Mikulás napra csomagok összeállításához összeg meghatározása
Előadó: SRNOÖ elnök

2. — Bejelentések

Sárbogárd, 2019. november 22.

Majláth Antal sk.
SRNÖ elnök


